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023/21 Oppjustering av driftsavtaler for fysioterapi 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Ledig deltidshjemmel lyses ut internt i kommunen i området med lavest fysioterapidekning i 
kommunen.  
Tildelingen gjøres i tråd med gjeldende regelverk og fysioterapeuter med driftstilskudd på 50% eller 
lavere prioriteres.  
 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 28.09.2021 - 020/21 

Ledig deltidshjemmel lyses ut internt i kommunen i området med lavest fysioterapidekning i 
kommunen.  
Tildelingen gjøres i tråd med gjeldende regelverk og fysioterapeuter med driftstilskudd på 50% eller 
lavere prioriteres.  
Eldrerådet støtter kommunalsjefens forslag til vedtak, men vil be om at det blir tatt høyde for å 
utvide fysioterapidekningen i Karmøy på grunn av en for lav dekning. Dekningen bør være minst det 
nivået som er på landsnivået. 
 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunalsjefens forslag til vedtak og 
eldrerådets vedtak.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av universell utforming av 
lokalitetene knyttet til fysioterapi. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt.  
 

RFM - 023/21 Vedtak: 

Ledig deltidshjemmel lyses ut internt i kommunen i området med lavest fysioterapidekning i 
kommunen.  
Tildelingen gjøres i tråd med gjeldende regelverk og fysioterapeuter med driftstilskudd på 50% eller 
lavere prioriteres.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunalsjefens forslag til vedtak og 
eldrerådets vedtak.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av universell utforming av 
lokalitetene knyttet til fysioterapi. 
 
 
 
 

 

 

024/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
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konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo følgende fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak og 
rådets fellesforslag.  
 
 

RFM - 024/21 Vedtak: 

· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og 
ber administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
 
 
 

 

 

025/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Trifan foreslo følgede fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter rådmannens forslag til vedtak med Trifans 
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fellesforslag.  
 
 

RFM - 025/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
 
 
 
 
 

 

 

026/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

 

 

RFM - 026/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 

015/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Enstemmig tatt til orientering. 
 

RFM - 015/21 Vedtak: 
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016/21 Rogaland fylkeskommune - Tilgjengelighetsprisen 2021 
 

 

 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Tilgjengelighetspris foreslått gitt til Karmøy kommunale kino. Leder utarbeider en skriftlig 
begrunnelse. 
 
 
 
 

RFM - 016/21 Vedtak: 

 

 

 

 

027/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

1. Ett enstemmig råd for mennesker med nedsatt funksjonevne vedtok i forrige møte hvem de 
ønsket å kåre til prisvinner av Rogaland fylkeskommunes Bragdpris 2021. Nordbø utarbeidet en 
skriftlig begrunnelse som rådet godkjente i dagens møte.  
Oversendes fylkeskommunen. 
 
2. Trifan orienterte om at  saken med egenbetaling for BPA følges opp videre og viste til at dette også 
ble tatt opp på helgens landsmøte i Blindeforbundet. 
 
3. Trifan viste til dagens kurs/forelesning i CRPD, FN-konvensjonen og spurte om det er en CRPD-
koordinator i kommunen. 
 
 
 

RFM - 027/21 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
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